
Protokół Nr 36

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej RG które odbyło się w dniu 2 października 2018 r.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Krzysztof Kłębek -  przewodniczący komisji

2. Helena Kuśkowska -  z-ca przewodniczącego komisji

3. Andrzej Marcinkiewicz -  członek komisji

4. Marek Pasoń -  członek komisji.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: Wójt Gminy- Radosław Korzeniewski, Pan Zenon 
Zadrożny -  Z-ca Wójt, p. Michał Strzelecki -  Sekretarz, p. Marcin Kaczmarczyk- 
Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka, p. Anna Kłosowska-obsługa prawna Urzędu.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Krzysztof Kłębek powitał zebranych 
i poinformował, że tematem posiedzenia jest:

1. Zajęcie stanowiska w odniesienie się do podnoszonych zarzutów zawartych w skardze 
z dnia 08.05.2018 r.

2. Kontrola wydatków na remonty w Szkole Podstawowej w Dąbrówce i we Wszeborach 
w 2017 r.

3. Kontrola wydatków na budowę opaski chodnikowej w miejscowości Karpin.

4. Sprawy różne.

A<L1

Skarga złożona w dniu 08.05.2018 r. dot. wykupu przez Gminę działki 
w miejscowości Kuligów oraz niestosownego zachowania Pana Wójta na zebraniach wsi 
Kuligów. Komisja zapoznała się z materiałami dot. skargi i poprosiła p. Wójta o szczegółowe 
wyjaśnienia.

Do podnoszonych w skardze zarzutów odniósł się P. Radosław Korzeniewski 
wyjaśniając, iż Skarżąca pojawiła się dwa razy w urzędzie Gminy. Podczas pierwszego 
spotkania została ustalona kwota, natomiast na drugim Skarżąca nie wyraziła zgody na 
poprzednie ustalenia i poprosiła o wypłacenie odszkodowania za bezumowne korzystanie 
z gruntu.

P. Kłębek zwrócił się do P. Mecenas z pytaniem o zarzuty z skargi dot. zapisu 
o popełnieniu oszustwa przez p. Wójta na zebraniu w Kuligowie.



P. Anna Kłosowska wyjaśniła, iż ta kwestia nie powinna być rozpatrywana przez Komisje 
Rewizyjną gdyż komisja rozpatruje skargi, jeśli chodzi o zadania i działanie Wójta, jako 
organu a nie wypowiedzi, które sprawy miały charakter prywatny 
Skarżącą może dochodzić swoich roszczeń na drodze postępowania cywilnego.

Do skarżącej zostało wysłane pismo w celu rozpoczęcia na nowo negocjacji. Niestety 
nie zostało ono podjęte i wróciło do Urzędu. Gmina przystąpi do procedury 
wywłaszczeniowej. Na jednym ze spotkań podpisany został protokół z negocjacji, na którym 
stwierdzono, iż Gmina wypłaci Skarżącej odszkodowanie za bezumowne korzystanie. 
W toczącej się sprawie Wójt uchylił się od skutków prawnych oświadczeń zawartych 
w protokole gdyż zawarte są w nim błędy polegające na przyjęciu iż działka podana 
w protokole stanowi własność Skarżącej i jej rodziny podczas gdy stanowi ona własność 
innych osób fizycznych. Skarżąca chciała otrzymać wypłatę odszkodowania za działkę, która 
nie należy tylko do mej i z tego powodu dalsze czynności nie były prowadzone.

Komisja Rewizyjna jednogłośnie zawnioskowała o uznanie skargi, jako bezzasadnej. 

Komisja rekomenduje o podjęciu uchwały o przedmiotowej treści

Ad. 2

W celu kontroli wydatków na remonty w Szkole Podstawowej we Wszeborach i w Dąbrówce 
Komisja udała się w teren.

Komisja pozytywnie zaopiniowała wydatki na remonty w szkołach.
Informacja oraz zestawienie dokumentów związanych z wydatkami ww. zadań stanowią 
załączniki do protokołu.

Ad. 3

W sprawie wydatków na budowę opaski chodnikowej w miejscowości Karpin 
informacji udzielił p. Zenon Zadrożny.
Opaska chodnikowa została odebrana w dniu 26.09.2018 r. Koszt całkowity tego zadania 
wynosi 323 245, 87 zł(wartość z przetargu), w trakcie realizacji zadania zostało wykonane 
dodatkowe odwodnienie. Na dzień dzisiejszy Gmina wypłaciła wykonawcy kwotę 70 000,00 
zł za realizacje zadania,. Dalsza cześć zobowiązania zostanie wypłacona po ustaleniu jej 
wysokości przez Sąd. Wykonawca prosił o podpisanie aneksu do umowy jednak ze względu 
na zbyt długą zwłokę wykonawcy oraz liczne wcześniejsze niedociągnięcia w wykonaniu 
zadania nie wyrażono na to zgody. Z tego powodu na wykonawcę została nałożona kara w 
wysokości 0, 5% dziennie od kwoty całkowitej zamówienia. Informacja oraz zestawienie 
dokumentów związanych z wydatkami ww. zadań stanowią załączniki do protokołu.

Po powrocie z wizji w terenie i po zapoznaniu się z ww. dokumentami Komisja nie wniosła 
uwag.



Ad. 4

Przewodniczący Komisji udzielił głosu p. Marcinowi Kaczmarczykowi.

Pan Marcin Kaczmarczyk Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka skierował pytania do 
Wójta Gminy Dąbrówka Radosława Korzeniewskiego.
Pytania i odpowiedzi całej dyskusji dostępne są w załączniku do niniejszego protokołu.

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 9.30 do godz. 13. oa 
Na tym protokół zakończono.

Pani Helena Kuśkowska -

Pan Krzysztof Kłębek -

Pan Andrzej Marcinkiewicz -  1 Au^fa.WS.Y. a. !rA. fcy..

Pan Marek Pasoń -



Załącznik do protokołu Nr 36

P. Marcin Kaczmarczyk skierował pytanie do P. Wójta dot. podpisania porozumienia z Gminą 
Radzymin i czy wiązało się z jakimiś zobowiązaniami finansowymi.
P. Radosław Korzeniewski udzielił odpowiedzi, iż nie podpisał żadnego porozumienia dot. 
inwestycji w Gminie Radzyminie. Szczegółowe informacje umieszczone są na portalach 
internetowych.

Kolejne pytanie dot. podpisania porozumienia w sprawie Katamaranów.
Odpowiedz p. Wójta wyjaśniła, iż został podpisany list intencyjny z P. Zbigniewem Szumerą, 
całe spotkanie było organizowane przez Stowarzyszenie na Rzecz Promocji i Rozwoju 
Zalewu Zegrzyńskiego w celu stworzenia w Kuligowie punktu informacji turystycznej.

P. Marcin Kaczmarczyk zapytał czy takie zadanie jest w kompetencji Wójta czy raczej Rada 
powinna się zajmować takimi zadaniami.
P. Wójt odpowiedział, iż na spotkaniu nie były ustalane żadne kwoty.

Kolejne pytanie P. Przewodniczącego, z jakich środków zostało zrealizowane zadania 
„Husarzy śmierci w Kuligowie”, jeśli na ostatniej Sesji Rady Gminy stwierdził. P. Wójt, iż 
wszystkie środki promocyjne zostały wydane na pokrycie tego zadania, jednak zadanie to 
było realizowane z innych źródeł jak wskazują dokumenty.
P. Wójt odpowiedział, iż widocznie doszło do pomyłki.
P. Przewodniczący zapytał więc w jakim zakresie doszło do pomyłki?
P. Radosław Korzeniewski udzielił odpowiedzi, iz nie odniesie się do pytania gdyż nie 
pamięta takich informacji i musiałby je sprawdzić.

P. Przewodniczący zapytał się, w jaki sposób realizuje p. Wójt zarządzenie dot. samochodów 
służbowych, czy zostają nim rozwożone ulotki w celu prywatnym?
P. Radosław Korzeniewski odpowiedział, iż używa samochodu służbowego w powrocie do 
domu i w weekend, jako dojazd na spotkania sołeckie.
Czy auto służbowe używane jest do prac budowlanych, gdyż wożone są w nim sprzęty 
budowlane i łomy?
P. Wójt odpowiedział iż łomy, które się znajdowały w aucie służbowym zagrażały 
bezpieczeństwu na drodze i dlatego zabrałem je z ulicy.
P. Marcin Kaczmarczyk dodał, że może należało to zdarzenie zgłosić?
P. Radosław Korzeniewski potwierdził, iż zabrał ten sprzęt budowlany z ulicy dla 
bezpieczeństwa.

Następne pytanie dot. dużej ilości km na liczniku w samochodzie służbowym, jak 
wykonywane są te ilości km w godzinach pracy?
P. Wójt odpowiedział, iż intensywnie prowadzi politykę zagraniczną.

Na tym dyskusję zakończono.



WYDATKI NA REMONTY SZKOŁY W DĄBRÓWCE

IX. 2017 - 1476,00 zł
Naprawa elewacji na ścianie starej Sali gimnastycznej.

IX . 2017-20 491,80 zł
Remont łazienki chłopców, zakup drzwi do dużej Sali 
gimnastycznej, remont schodów przed wejściem i wykonanie 
daszku nad nimi, uszczelnienie wentylatorów i kominów na 
dachu.

XII. 2017 -  1900,00 zł
Naprawa dachu na kotłowni, uszczelnienie kominów 
i wentylatorów.

XII. 2017 -  14 630,50 zł
Adaptacja pomieszczenia na sklep szkolny.

WYDATKI NA REMONTY SZKOŁY WE WSZEBORACH

YII.2017 15 683,95 zł Prace w bibliotece(malowanie, obróbka okien, wymiana 
oświetlenia).
Wejście do szkoły(wymiana gresu, oświetlenia, malowanie). 
Korytarz(wykonanie lamperii z marmolitu, wymiana listew 
przypodłogowych).

IX.2017 12 200,00 zł Rozebranie starych schodów betonowych, ułożenie kostki 
betonowej, wykonanie schodów wejściowych.

Sporządziła: Mirosława Taperek



Dąbrówka, dn. 01.10.2018r.

Rozlicznie wydatków dla zadnia inwestycyjnego:

„Zagospodarowanie centrów większych miejscowości Gminy -  budowa opaski w Karpinie,,

1. Umowa na opracowanie kompletnego projektu wykonawczego dla w/w zadania 
podpisana w dniu 01 sierpnia 2017 roku z PRW Przemysław Woźniak, zs. Deskurów 
40, Wyszków na kwotę 14 760,00zł brutto, (faktura opłacona w dniu 20.12.2017r.)

2. Umowa z wykonawcą: G.R. BRUK Grzegorz Radzio zs. w Wołominie, ul. Litewska 34, 
podpisana w dniu 26 października 2017 roku na kwotę 323 245,87zł z terminem 
realizacji do dnia 15 grudnia 2017 roku.

3. Zadanie ujęte w planie wydatków niewygasających w 2017 roku (uchwałą Nr 
XXXI11/277/2017 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 28 grudnia 2017 roku) z terminem 
realizacji do 30 czerwca 2018 roku.

4. W dniu 27 lutego 2018 roku podpisano częściowy protokół odbioru robót, 
Wykonawca wystawił fakturę na kwotę 77 010,63zł, która została opłacona w dniu 
01 marca 2018 roku.

5. W dniu 26 czerwca 2018 roku zadanie ujęte w planie wydatków inwestycyjnych roku 
2018 z kwotą 246 235,24zł (uchwałą Nr XXXVI/328/2018 Rady Gminy Dąbrówka), w 
związku z upływem terminu wydatkowania środków przeznaczonych na wydatki 
niewygasające.

6. W dniu 26 września 2018 r. podpisany został końcowy protokół odbioru robót z 
Wykonawcą.

7. W dniu 25 września 2018 r. naliczono Wykonawcy karę umowną w wysokości 
371 864,63zł, tytułem opóźnienia w przedmiocie realizacji umowy Nr 272.14.2017 z 
dnia 26 października 2017 r. o 283 dni (zgodnie z § 11 umowy).

sporządziła: Agnieszka Adam


